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Kandidát do prezidia, Mario Pytel, kandiduje, protože chce pracovat pro 

obor a chce ovlivňovat jeho rozvoj. 

Svůj volný čas rád tráví sportovními aktivitami, nedávno se například vrátil 

z intenzivní dovolené na běžkách. 

 

„Vyzývám všechny sestry, ať se stanou členy a členkami České asociace 

sester. Vytvoříme silnou profesní organizaci se silným mandátem pro 

vyjednávání a zastupování sester...“ 

 

V čem vidíte přínos České asociace sester? 
 

Je to největší a nejvýznamnější profesní organizace pracující pro sestry. 

 

Co považujete za svůj největší úspěch za uplynulé 

období? 
 

Podařilo se nám rozjet diskuze nad kompetencemi sester na ministerské 

úrovni. 

 

Co považujete za svůj největší pracovní a osobní 

úspěch v poslední době? 
 

Jak jsem zvládl náročné období v době pandemie Covid. 

Můj cíl v následujících čtyřech letech, pokud bych 

byl zvolen? 

„V ideálním případě bych si přál komoru pro 

všechny obory nelékařských zdravotnických 

pracovníků.“ 

 


